

## Protokol, bestyrelsesmøde d. 19. august på kontoret

### Igangværende sager

Emne	Status
Personale	<b>Afløser for Freya:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi holder samtaler med 4 kandidater</li></ul>
Opstaldere	<b>Opstaldere:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ny opstaldkontrakt pr. 1/9</li><li>• Venteliste til opstaldning opdateres</li><li>• Opstaldere skal tilmeldes via Zakobo</li></ul>
Ridehuskort	<ul style="list-style-type: none"><li>• Der oprettes ridehuskort som abonnement (halvårlig betaling, 1/1 og 1/7)</li><li>• Liste med gyldige ridehuskort opdateres</li></ul>
Heste	<ul style="list-style-type: none"><li>• Flora og Geronimo er sat til salg</li><li>• Nemo og Lotte skal rides lidt "løst"</li><li>• Redskin skal have længere jord</li><li>• Urban går med på udvalgte hold med faste ryttere: Mandag, øvet voksen Onsdag, øvet/teen Torsdag, øvet/voksen Lørdag, øvet voksen</li><li>• Don Primero er ankommet, Celina rider ham fast indtil videre og det går rigtig godt. Ny sadel torsdag d. 22/9 og så eases han ind i rideskolen</li><li>• Der kommer dyrlæge til Lotte og Victor d. 22/9. Dyrlægen tager endelig beslutning om Victor</li></ul> <b>Foldplan:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Der udarbejdes årshjul for fodring og folde</b></li><li>• Foldplaner skal deles i relevante FB-grupper OG oversigt i stalden skal holdes opdateret. Det hjælper, at der er navne på</li><li>• Det er de hesteansvarlig, der har ansvaret for foldfordelingen</li></ul>
Rideskolehold	<ul style="list-style-type: none"><li>• DANALUND har opsagt deres aftale onsdag eftermiddag. Stopper v. udgangen af september.</li><li>• Køgevejens Ungdomsskole har fået tilbudt tiden</li></ul> <p>Hvis Køgevejen ikke svarer eller siger nej-tak, så omlægges onsdag til alm. ridning med 1 ekstra mini- og 1 ekstra begynderhold. Der er ryttere nok til de to ekstra hold OG vi kan finde flere v. intro.</p> <p>Letøvet, onsdag:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• To ryttere, der er faldet for aldersgrænsen, tilbydes flyt til øvet-voksen torsdag pr. 1/9.</li><li>• Onsdagsholdet opgraderes til øvet-teen (14-19 år)</li></ul> <p>Volti-fremtiden skal afklares. Møde m. trænerne hurtigst muligt</p>

Arrangementer:	<p>Kalender opdateres, printes og hænges op</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Klubstævne 21. og 22. september</li> <li>● Halloween lørdag d. 26. oktober, evt. m. overnat</li> <li>● Halloweenstævne søndag d. 27. oktober</li> <li>● <b>KLUBFEST: Lørdag d. 2. november fra kl. 16.00</b></li> <li>● Julehygge og pynt-HVR lørdag d. 30. november</li> <li>● Julestævne søndag d. 8. december</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne). Formål: Synliggørelse og integration (funding muligheder)</li> </ul>
Økonomi	<p>Der er flere wrap-regninger end vanligt - vi skal have foldene til at yde mere, så wrap-forbruget nedbringes.</p> <p>Ny salgsautomat: LC er i gang med at undersøge muligheder via hallen MM er i gang vedr. en salgsautomat, der er står i WTC/Ballerup</p>
Vedligeholdelse af HVR	<p><b>Der afholdes arbejdsdag lørdag d. 31. august, fra kl. 10.00 uden morgenmad!! LC laver arb.plan</b></p> <p>Timer på lyset på ridebanerne.</p> <p>Spørgsmål: Må vi etablere et lavt lys på den lille udendørs bane og langs løbegangen (opsat på indersiden af hegnet på det laveste bræt)? LC har spurgt, rykker (igen) for svar.</p> <p>Hv. Kommune er i gang med at ordne dræn omkring banerne.</p> <p>Løbegang: LC er i haserne på de ansvarlige.</p> <p>Hv. Kommune sørger for "ergonomisk korrekt ophængte" hækrybber i alle bokse. Er igangsat.</p> <p>Harvning og køre med den lille grønne Bob: Der skal uddannes flere til at harve og køre med Bob, så vi ikke (igen) skal køre vand på trillebøre til foldene.</p>
Spons	<p>Spar Nords jubilæumsfond: Der er søgt penge til nye borde/bænkesæt, planter, m.v. - Afslag</p> <p>Jysk Energis sponsorpulje: Der er søgt penge til 2 x førstehjælpskurser ved Røde Kors Afslag - vi kigger os omkring efter andre muligheder</p> <p>Kommende ansøgninger:</p> <p>Jem &amp; Fix: Renovering af eksisterende borde/bænkesæt.</p> <p>Nordeafonden: Der søges tilskud til køb af 2 heste.</p> <p>Tryk fonden: Kursus om arbejdsmiljø og -skader i landbruget</p>

	<p>Andre tanker: 60-års Jubilæum, renovering af løbegang, udvikling af undervisere, telte til ridelejre, industrivaskemaskine, beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen</p> <p>Sponsorat af hest (i stil med zoo, uden nogen form for rettigheder): RT udarbejder opslag/poster om spons af hest: 5.000,- kr. om året.</p>
Nye tiltag - fællesskab	<p>Temaaften: Der har været afholdt afstemning i FB-gruppen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Teori</li> <li>● Hestepleje</li> <li>● Sikkerhedskurser</li> <li>● Forældrekurser</li> <li>● Filmaften</li> <li>● <b>Førstehjælp, DRF (obligatorisk for undervisere og staldperso)</b></li> </ul>
Webshop	<p>Tanker om foto-shoot af tøjet, vist på nogle HVR-piger Gr. GDPR skal forældre/værge give tilladelse</p>
Springryttere	<p>RT og Clara kommer med et udspil til heste/rytter-rokade. Celina K. tager et par spring med Primo og ser, om han egner sig til spring.</p>
Springbane	<p>Hvordan har det fungeret med fast opstillede spring på midterbanen? Det fungerer 75 %. Plastbomme kan lægges på jorden, træbomme skal hænges op/væk fra jorden.</p>

### NYE emner

Emne	Action
Rådsmøde i DRF, Distrikt 1	Møde i Ishøj tirs d. 27. august, Ishøj CTH og SWG deltager
Kommende volti-stævner	Volti beder om bekræftelse på, om de kan deltage i flg:: Store Hestedag d. 7. og 8. sep. i Roskilde LM d. 20. og 21. sep. i Vallensbæk
Forespørgsel	..om privat kæphestearrangement i oktober.
Skilte	Der skal skiltes tydeligt med videoovervågning

### Til info.

Emne	Action
Medicinhåndtering	Celina K., LC, CTH og JB har været på medicinhåndteringskursus lørdag d. 18. august. Afventer kursusbeviser. Melanie Bentzen skal også tilmeldes